
Technische vragen 
 
Van  : Gemeentebelangen Gouda – Rüstem Çetin 
Datum vraag  : 10-02-2024 
Onderwerp  : Actualisatie beleidskader Armoede en Schulden 
Commissiegriffier    : Lars van der Linden 
Datum antwoord  :
 

 
 

  
 
Vragen: 
 
Bijlage 2: Raadsmemo MER 2022 
  
Op 3 juli 2023 had de fractie van Gemeentebelangen Gouda middels een motie opgeroepen 
om alle aanvragen in 2023 die binnen het Volwassenenfonds passen te honoreren én voor de 
behandeling van de begroting 2024 en verder te verkennen of een verbreding van deze fonds 
tot de mogelijkheden behoort en de raad hierover te informeren. 
 

1. Kan het college, terugkijkend op het jaar 2023, in exacte cijfers het aantal 
binnengekomen aanvragen voor het Volwassenenfonds delen met de raad? 

2. Zijn er ook aanvragen afgewezen? Zo ja, welke redenen had het college om deze 
aanvragen af te wijzen? 

3. Is het voornemen om, gelet op pagina 3  uit ‘Bijlage 2: Raadsmemo MER 2022’, een 
volwassenentegoed van €50 in te voeren een aanvulling op (mogelijk) een verbreding 
van het Volwassenenfonds? 

4. Wat is de huidige, algemene status van een mogelijke verbreding van het 
Volwassenenfonds voor 2024 en verder? 

 
Bijlage 3: Folder Kindpakket 
 

5. Hoeveel aanvragen voor peuteropvang voor kinderen vanaf 2 jaar en 3 maanden 
waren er in 2023? 

6. Kunnen aanvragers voor peuteropvang voor kinderen vanaf 2 jaar en 3 maanden ook 
gebruik maken van de zogeheten voor/vroegschoolse educatie Gouda (VVE) 
regeling? 

7. Zo ja, om hoeveel aanvragen ging het in 2023? 
8. Zo nee, heeft het college het voornemen om dit mogelijk te maken? 

 
 
 
 
Antwoorden: 
 

1. Kan het college, terugkijkend op het jaar 2023, in exacte cijfers het aantal 
binnengekomen aanvragen voor het Volwassenenfonds delen met de raad? 

 
In 2023 zijn er in Gouda 285 aanvragen voor het Volwassenfonds toegekend.  
 

 



2. Zijn er ook aanvragen afgewezen? Zo ja, welke redenen had het college om deze 
aanvragen af te wijzen? 

 
Er zijn enkele aanvragen afgewezen. Dat ging voornamelijk om aanvragen voor deelname 
aan activiteiten bij sportaanbieders die niet zijn aangesloten bij het Volwassenenfonds. 
 
 

3. Is het voornemen om, gelet op pagina 3  uit ‘Bijlage 2: Raadsmemo MER 2022’, een 
volwassenentegoed van €50 in te voeren een aanvulling op (mogelijk) een verbreding 
van het Volwassenenfonds? 

 
Het voornemen uit de raadsmemo MER 2022 heeft geleidt tot de invoering van het 
volwassenentegoed in februari 2023. 
Inwoners met een inkomen tot 130% van het sociaal minimum ontvangen bij aanschaf van de 
Rotterdampas  €50,- aan volwassentegoed op de pas.   
Dit tegoed kan worden besteed aan o.a. sportbenodigdheden bij deelnemende retailers in 
Gouda.   
 

4. Wat is de huidige, algemene status van een mogelijke verbreding van het 
Volwassenenfonds voor 2024 en verder? 
 

Dit onderzoek is nog niet gestart.  
 
 

5. Hoeveel aanvragen voor peuteropvang voor kinderen vanaf 2 jaar en 3 maanden 
waren er in 2023? 

 
Inwoners met kinderen tot 4 jaar kunnen een aanvraag indienen voor 2 dagendelen gratis 
peuteropvang wanneer zij een inkomen hebben tot 130% van het sociaal minimum. In 2023 
zijn er in totaal 101 aanvragen ingediend waarvan 53 aanvragen zijn toegekend. De overige 
aanvragen zijn afgewezen wegens het niet voldoen aan de voorwaarden. 
 

6. Kunnen aanvragers voor peuteropvang voor kinderen vanaf 2 jaar en 3 maanden ook 
gebruik maken van de zogeheten voor- en vroegschoolse educatie Gouda (VVE) 
regeling? 

 
Ja,  aanvragers met recht op 2 dagdelen gratis peuteropvang kunnen daarnaast ook gebruik 
maken van voor- en vroegschoolse educatie mits zij door het Centrum van Jeugd en Gezin 
i(CJG) zijn geïndiceerd.  Kinderen uit huishoudens met een laag inkomen en een VVE indicatie 
zijn extra kwetsbaar.  Om kansengelijkheid te verkleinen hebben zij recht op extra 
ondersteuning.  Zij kunnen voor 4 dagdelen gratis gebruik maken van de peuteropvang.  
 

7. Zo ja, om hoeveel aanvragen ging het in 2023? 
 
Tot het 3e kwartaal van 2023 waren er 213 peuters geïndiceerd voor vroegschoolse educatie. 
95% (203) van de peuters zijn inmiddels geplaats op de peuteropvang. De kinderen die niet 
geplaatst zijn gaan veelal naar een  gastouder, medisch kinderdagverblijf of naar 
peuteropvang buiten Gouda.  
 
 

8. Zo nee, heeft het college het voornemen om dit mogelijk te maken? 



 
De gemeente is wettelijk verplicht om voldoende aanbod VVE te realiseren.  
Dat is er momenteel in Gouda. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 

 

 
 


